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Interpelacje

l. Proszg o naprawienie schod6w przy drodze KrzyLa Pomnika Jerzego

Popiefuszki na wloclawskiej zaparze. Od czasu do czasu wafto posprz4tai

ptasie odchody z *awek na alejce prowadz4cej do pomnika. Ponadto na

parkingu umiejscowionyrn na zaporze sq dwie tablice. jedna wyblakla

calkowicie, druga jest ledwo widoczna z logiem Wloclawskiej lnfbrmacji

Turystycznej. Warto zadbac o to szczeg6lne miejsce tak licznie odwiedzane

przez.mieszkarlcow nie tylko naszego miasta.

2. P.o*"q o posadowienie tabliczek z nazwami rond, oraz skrzyiowan z wysp4

centraln4 we Wiociawku. Jako przyklad podajE brak oznakowania ronda

,,S oli darn o$,c i " na skrzy 1owani u ul i c Okrzei, Toru 6 ski ej, Wy szyliski ego i

Wenieckiej.
3. Proszq o wymiang polamanych plytek chodnikowych na ulicy Jagieloriskiej,

pomigdzy ul. Sw. Antoniego i Chmielnq.
4. Mieszkaricy Sr6dmiedcia skarz4 sig na stan lawek. W pobli2u hali PSS

,,Spolem" na Zielonym Rynku, lawki wymagaj4 pomalowania czEsci

drewnianych. Przed Urzgdem Miasta lawki s4 notorycznie zabrudzone ptasimi

odchodami i wyrnagajq umycia.
5. Proszg o likwidacjE licznych wybojow w jezdni uiicy lvlielEciriskiej na odcinku

od ul. Skrajnej do ul. Brzezinowej.
6. Mieszkaicy ul. Zbikowej, prosz4o jej utwardzenie, oraz polohenie dywanika

asfaltowego na jej nawierzchni.
7. Proszq o likwidacjg ubytk6w i wybojow wiezdni ulicy Brzezinowej, na

odcinku od ul. Szkolnej do ul. KoScielnej.
Starsi mieszkaricy Michelina, oraz osoby niepelnosprawne prosz4 o likwidacjq
dw6ch wypiqtrzeri chodnika w ulicy Parkowej pomigduy ul. Ko$cielnq, a ul'
Para li al n4 spo wodowanego p{?-ez, korzeni e po b I i ski c h d rzew. N iewie I k irn

o
kosztem mozna ta ni odno$c usunai.



9. Z duzym zaniepokojeniem przyj4lem odpowiedzi pana prezydenta na rnoje

interpelacje z dnia 19.05.2020, dotyczqce remontu jezdni ulicy Plockiei. Z
odpowiedzi wynike ,2e w poprzedniej kadencji remont duzego odcinka tej

drogi nie byl ob.iEty gwarancj4 wykonawcl,. Wbbec powyzszego p)'tam, czy

obecnie remonty dr6g sq objgte gwarancjq wykonawcy na ewentualn4 naprawq

usterek, b4dz wadliwego wykonanra zadania.
10. Mieszkaricy miasta korzystaj4ey z urokow parku tr okietka s4 zbulwersowani

zdewastowanymi przez wandali {awkami i proszq o ich naprawienie.

Z powazaniem

Janusz Dgbc4ytfisfti


